

Nes JFF

Møtereftrat

01.06.2021

Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 01.06.2021 på Røde kors huset.

Til stede

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Lillian Holden, Thomas Gundersen, Grethe Sandsmark, Ole Christian Espeset (i Sverre Hamres fravær) og Kåre Peder Rasmushaugen

Ikke til stede

Sverre Hamre

Godkjenning av innkalling

Ingen kommentarer til innkalling. **Sakslisten er:** 1. Medlemsmøte/arrangement, 2. Møte i baneutvalget, 3. Åpning og skytetider riflebanen, 4. Jaktkort status, 5. Felles mailsystem status, 6. eventuelt.

Sak 17/21 Medlemsmøte/arrangement ila. sommer eller tidlig høst

- Det er ønskelig å lage ett medlemsarrangement, gjerne med en aktivitet av noe slag. Dette bør skje før elgjakta starter gjerne i starten av september. Lillian og
- Grete tar ett samarbeid om dette. Vi andre i styret bidrar med det vi kan.

Sak 18/21 Møte i baneutvalget og felles regelverk

- Det skal avholdes ett møte om dette for å bestemme ett felles regelverk for banen. Her stiller de som ønsker fra styret, deltagere i baneutvalget og riflegruppe/haglegruppe samt andre interesser. Leder kaller inn til dette.

Sak 19/21 Åpning og skytetider riflebanen ved Thorbjørn

- Mandager har rovviltlaget skyting med glidende overgang til fallviltgruppa. Og skal ikke lånes bort til andre
- Tirsdag og Onsdag blir det oppstart av skyting på riflebanen 18.00 til 21.00. All treningsskyting må gjøres på egenhånd utenom organisert skyting.
- Det har forekommet en del uvetting bruk av riflebanen som ikke er ønskelig. Dette har det blitt gjort tiltak til og vi ønsker å gjøre en endring med holdningene på dette.
- Leder ønsker at det lages avtale internt i banegruppene om å reise å sjekke tilstanden på banen. Dette gjelder også for alle sittende styremedlemmer.

Sak 20/21 Jaktkort status ved Kåre Peder

- Få søkere på jaktkort til småvilt enda kun 17 stk. Frist er 15.06, så det er mange ledige kort enda. Det må sendes ut påminnelse til medlemmene om dette. Ove gjør det på facebook og nettside, og Thorbjørn sender felles epost til alle medlemmer.
- Ole Petter haugen og Tommy Hugen har søkt om hjortekort og blitt tildelt dette.
- Erling vil prøve seg i Storetoppen terrenget, for å se om dette er ett jaktbart området nå i forbindelse med sykkelsti utbyggingen. Han gjør ett forsøk så vi kan vurdere dette terrenget til neste år, og om vi skal fortsette å legge ut dette videre.
- Jaktgruppa avholder ett jaktmøte i starten Juli.
- Grunneierlaget avholder møte 02.06.21, dette ventes det stor spenning til. Her er det mange spennende saker for fremtidens jakt i Nesbyen.
- I forlengelse av grunneierlagets møte og spenning til saker må jaktledere for året og jaktgruppa avholde ett møte den 01.07.21.

Sak 21/21 Felles mailsystem status

- Fremdeles under arbeid med dette, men vi er på vei med ett system som kan fungere for oss. Vi spør Eivind Sandsmark om han kan hjelpe oss med å sette opp dette for oss.

Nes JFF

Sak 22/21 Eventuelt

- Jakleder: Rådyrjakt for damer har blitt avtalt med kvinnekontakt Grete. Det er ønskelig med to helger for dette, med leie av Todalshytta. Dette må reklameres for på facebook og nettside, slik at vi får opp interessen for dette så tidlig som mulig. Dato avtales med jaktleder, men bør være i løpet av oktober.
- Kvinnekontakt: Ønsker å lage kurs for damer i blodsporing. Dette har Grete snakket med fylkessekretæren i NJFF Buskerud, som var positiv til dette og ønsker å stille. Dette jobbes det videre med.
- Gapahukplassen og krakkene på trytetjern må gjøres noe med. Det ser ikke ut rundt der og det er ikke ryddet opp rundt området der dette stod. Thorbjørn tar kontakt med Anders Halland i kommunen om dette.
- Kasserer: Tomhylser på banen informerer om at det er mye tomhylser som må sendes/leveres inn. Dette leveres til Hellik teigen, Kåre peder undersøker om det er mulig å levere sammen med Hallingdal kraftnett.
- Fiskegruppa: Mener hundegruppa er underrepresentert i styret, og bør være representert i styret fremover. Dette er styret enig i, og Thorbjørn informerer leder for hundegruppa om dette. Båten i elva må settes ut, og Thorbjørn blir med på dette. Det må ryddes opp i langetjern også, og der bør det være med noen å hjelpe til. Minner om at Todalshytta er utleid fra 19.06.21 til 21.06.21.
- Hyttegruppa: Må oppdatere bilder av hyttene på nettsiden. Diverse arbeid med uthuset, maling og oppfrisking må gjøres. Thomas ordner maling/beis, slik at det kan gjøres dugnad der oppe. Det må kles opp en gesims på hytta, og da må det stillas og utstyr til. Brannvarsling og slukkeapparater må ordnes. Dette sjekker Thomas opp i med Gjensidige eller Torpomoen drift.
- Nestleder: Ingen saker
- Haglegruppe: Fortsetter arbeidet med stien på banen. Mangler litt utstyr, men så fort dette kommer på plass så er det i full gang.

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.20 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen